

ຂໍ້ຕົກລົງວ່າດ້ວຍຄວາມຮັບຜິດຊອບທາງດ້ານການເງິນປະຈຳປີ

ຂ້ອຍເຂົ້າໃຈ ແລະ ຕົກລົງເຫັນດີຢ່າງເຕັມສ່ວນໃຫ້ອະນຸຍາດຂອງຂ້ອຍໃນການລົງທະບຽນ ແລະ ສືບຕໍ່ລົງທະບຽນເຂົ້າຮຽນຫຼັກສູດ ຕ່າງໆ ຢູ່ທີ່ Milwaukee Area Technical College (“MATC”) ແມ່ນໄດ້ກຳນົດຢ່າງຄັດເຈນໄວ້ໃນການຍອມຮັບຂໍ້ກຳນົດ ແລະ ເງື່ອນໄຂທີ່ກຳນົດໄວ້ຂ້າງລຸ່ມນີ້. ເພື່ອແລກກັບໂອກາດໃນການລົງທະບຽນທີ່ MATC, ເພື່ອໃຫ້ໄດ້ຮັບການບໍລິການດ້ານການ ສຶກສາ ແລະ ເພື່ອໃຫ້ໄດ້ຮັບການພິຈາລະນາອັນມີຄ່າອື່ນໆ, ຂ້ອຍຕົກລົງເຫັນດີກັບຂໍ້ກຳນົດ ແລະ ເງື່ອນໄຂຕໍ່ໄປນີ້.

ຄຳແນະນຳ

ກະລຸນາເລືອກກ່ອງໃສ່ເຄື່ອງໝາຍ ແລະ ກົດທີ່ບຸ່ມ “ຂ້ອຍຍອມຮັບ” ຢູ່ທ້າຍສຸດຂອງຂໍ້ຕົກລົງສະບັບນີ້ ເພື່ອບົ່ງບອກເຖິງການຍອມ ຮັບຂໍ້ກຳນົດ ແລະ ເງື່ອນໄຂເຫຼົ່ານີ້, ຂໍ້ຄວາມທີ່ຢູ່ຖັດຈາກກ່ອງໃສ່ເຄື່ອງໝາຍ ແລະ ຂໍ້ມູນທີ່ສະໜອງໃຫ້ຢູ່ໃນລິ້ງຂໍ້ມູນເພີ່ມຕື່ມທີ່ມີ ຢູ່ໃນຂໍ້ຕົກລົງສະບັບນີ້.

ການຊຳລະຄ່າທຳນຽມ/ການສັນຍາວ່າຈະຊຳລະ

ການລົງທະບຽນເຂົ້າຮຽນໃນຫ້ອງຮຽນໃດໜຶ່ງ ຫຼື ຮັບການບໍລິການໃດໜຶ່ງຈາກວິທະຍາໄລເຕັກນິກ Milwaukee Area, ສະແດງວ່າ ຂ້ອຍຍອມຮັບຄວາມຮັບຜິດຊອບທຸກຢ່າງທີ່ຈະຊຳລະຄ່າຮຽນ, ຄ່າທຳນຽມ ແລະ ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍອື່ນໆທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ ທີ່ຖືກຄຳນວນມາຈາກການລົງທະບຽນ ແລະ/ຫຼື ການຮັບການບໍລິການຂອງຂ້ອຍ. ຂ້ອຍເຂົ້າໃຈ ແລະ ຕົກລົງເຫັນດີວ່າການ ລົງທະບຽນ ແລະ ການຍອມຮັບຂໍ້ກຳນົດເຫຼົ່ານີ້ຂອງຂ້ອຍ ຈະປະກອບເປັນສັນຍາການໃຊ້ເງິນ (ພັນທະທາງດ້ານການເງິນໃນ ຮູບແບບຂອງເງິນກູ້ ເພື່ອການສຶກສາ, ຕາມທີ່ກຳນົດໄວ້ໃນການປະມວນຂອງກົດໝາຍ ວ່າດ້ວຍການລົ້ມລະລາຍແຫ່ງສະຫະລັດ ໃນ 11 U.S.C. § 523(a)(8)) ຊຶ່ງ MATC ກຳລັງໃຫ້ການບໍລິການດ້ານການສຶກສາໃຫ້ຂ້ອຍ ແລະ ເລື່ອນພັນທະຜູກພັນໃນ ການຊຳລະເງິນບາງສ່ວນ ຫຼື ທັງໝົດຂອງຂ້ອຍ ສຳລັບການບໍລິການເຫຼົ່ານັ້ນ ແລະ ຂ້ອຍຂໍສັນຍາວ່າ ຈະຊຳລະຄ່າຮຽນ, ຄ່າທຳນຽມ ແລະ ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍອື່ນໆທີ່ກ່ຽວຂ້ອງທັງໝົດທີ່ຄຳນວນອອກມາ ພາຍໃນວັນທີ່ແຈ້ງການ ຫຼື ຮອດກຳນົດຊຳລະ. ຂ້ອຍເຂົ້າໃຈ ແລະ ຕົກລົງເຫັນດີວ່າ ຖ້າຂ້າພະເຈົ້າຖອນຕົວ (ຫຼື “ໂຈະ”) ຈາກບາງວິຊາທີ່ຂ້ອຍໄດ້ລົງທະບຽນໄປແລ້ວ, ຂ້າພະເຈົ້າຈະຕ້ອງຮັບຜິດຊອບ ຊຳລະຄ່າຮຽນ ແລະ ຄ່າທຳນຽມທັງໝົດ ຫຼື ບາງສ່ວນຕາມຕາຕະລາງການຖອນເງິນຄືນໃຫ້ແກ່ການຖອນຕົວທີ່ພິມເຜີຍແຜ່ອອກມາ ເຊິ່ງໄດ້ເອົາລົງຢູ່ໃນ [ໜ້າການຖອນເງິນ ແລະ ການອຸທອນ](#) ແລະ/ຫຼື ນະໂຍບາຍອື່ນໆ ສະເພາະຕໍ່ວິຊາຮຽນ ຫຼື ພາກວິຊາຂອງຂ້ອຍ, ຊຶ່ງຂ້ອຍມີໜ້າທີ່ຮັບຜິດຊອບໃນການທົບທວນ ແລະ ທຳຄວາມຄວາມເຂົ້າໃຈ.

ຂ້ອຍໄດ້ອ່ານຂໍ້ກຳນົດ ແລະ ເງື່ອນໄຂຂອງຕາຕະລາງການຖອນເງິນຄືນໃຫ້ແກ່ການຖອນຕົວທີ່ພິມເຜີຍແຜ່ອອກມາແລ້ວ ແລະ

ບັບບຸງໃໝ່ 11/29/21

ເຂົ້າໃຈວ່າຂໍ້ກຳນົດເຫຼົ່ານັ້ນຖືກລວມເຂົ້າໃນຂໍ້ຕົກລົງສະບັບນີ້ ໂດຍຜ່ານການກ່າວອ້າງນີ້. ຂ້ອຍເຂົ້າໃຈຕົ້ມອີກວ່າ
ການທີ່ຂ້ອຍບໍ່ ໄປຂຶ້ນຫ້ອງຮຽນ ຫຼື ບໍ່ໄດ້ຮັບໃບບິນຮຽກເກັບເງິນ
ຈະບໍ່ເຮັດໃຫ້ຂ້ອຍພົ້ນຈາກຄວາມຮັບຜິດຊອບທາງດ້ານການເງິນຂອງຕົນ ດັ່ງທີ່ໄດ້ອະທິບາຍໄວ້ຂ້າງເທິງນັ້ນ.

ໃນກໍລະນີທີ່ MATC ຕັດສິນວ່າ ຈະຕ້ອງໄດ້ໃຈະ ຫຼື ປ່ຽນແປງການສິດສອນຂອງຕົນທັງໝົດ ຫຼື ບາງສ່ວນ
ເນື່ອງຈາກໂຮກລະບາດ, ການແຜ່ລະບາດ, ພາວະສຸກເສີນທາງດ້ານສາທາລະນະສຸກອື່ນໆ, ສະພາບອາກາດທີ່ບໍ່ເອື້ອອ່ານວຍ,
ໄພພິບັດທາງທຳມະຊາດ, ການກະທຳ ຫຼື ການຂົ່ມຂູ່ໃນການກໍ່ການຮ້າຍ ຫຼື ສົງຄາມ ຫຼື ການກະທຳແບບໂດດດ່ຽວ ຫຼື
ປະສົມປະສານຂອງເຫດການຕ່າງໆທີ່ຢູ່ນອກເໜືອ ຈາກທີ່ວິທະຍາໄລສາມາດຄວບຄຸມໄດ້, MATC ອາດຈະໃຈະ, ຫຼຸດຜ່ອນ,
ຢຸດຕິ ແລະ/ຫຼື ບັບປ່ຽນການສິດສອນ ຂອງຕົນທັງໝົດ ຫຼື ບາງສ່ວນ, ຊຶ່ງອາດຈະລວມ ຫຼື
ບໍ່ລວມເຖິງການສະເໜີທາງເລືອກໃນການຮຽນອອນລາຍ ຫຼື ຮູບແບບທາງ ເລືອກອື່ນໆ ຕາມດຸນເພີນິດ ຂອງຕົນ.
ໃນກໍລະນີດັ່ງກ່າວ, MATC ຈະບໍ່ມີພັນທະໃນການສົ່ງເງິນຄືນ ຫຼື ສິນເຊື້ອສ່ວນໃດໜຶ່ງຂອງ ຄ່າຮຽນ, ຄ່າທຳນຽມ ຫຼື
ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍອື່ນໆ ທີ່ໄດ້ຊຳລະໄປແລ້ວ ຫຼື ຄ່າຊຳລະ, ແຕ່ກໍອາດຈະເຮັດແບບນັ້ນຕາມຄວາມເໝາະສົມຂອງຕົນ.

ການຈ່າຍເງິນຈາກແຫຼ່ງທຶນອື່ນໆ

ຂ້າພະເຈົ້າເຂົ້າໃຈວ່າຖ້າຂ້າພະເຈົ້າມີອົງການ ຫຼື ແຫຼ່ງທຶນຈາກພາຍນອກທີ່ຈ່າຍຄ່າຮຽນຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ແລະ
ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍອື່ນໆໃຫ້ກັບ MATC, ຂ້າພະເຈົ້າຍັງຈະຮັບຜິດຊອບຄ່າບໍລິການທັງໝົດ
ຖ້າຂ້າພະເຈົ້າເຮັດຜິດກົດໝາຍໃນເງື່ອນໄຂການຮັບທຶນ. ບັນດາອົງການພາຍນອກ
ລວມທັງແຕ່ບໍ່ຈຳກັດສະເພາະແຕ່ການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນຂອງລັດຖະບານກາງ, ໂຮງຮຽນມັດທະຍົມ
ແລະ ຄຸ້ມໂຮງຮຽນ, ຜູ້ສະໜັບສະໜູນຈາກພາກສ່ວນທີສາມ, ນາຍຈ້າງ,
ເງິນສົ່ງເຄາະດ້ານການສຶກສາຂອງນັກຮັບເກົ່າ ແລະ ອົງການອື່ນໆ. ຖ້າໜຶ່ງໃນອົງການເຫຼົ່ານີ້ກຳລັງຊຳລະ,
ທ່ານຍັງຈະຕ້ອງໄດ້ເຊັນເອກະສານນີ້ ແລະ ເມື່ອໄດ້ຮັບການຈ່າຍເງິນແລ້ວ,
ຍອດເງິນຂອງທ່ານຈະຫຼຸດລົງຕາມຈຳນວນທີ່ອົງການໄດ້ອະນຸມັດ.

ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ອ່ານ ແລະ ຍອມຮັບ ແລະ ເຂົ້າໃຈນະໂຍບາຍ ແລະ ຂໍ້ມູນທີ່ບັນຈຸຢູ່ໃນ [ໜ້າ Withdrawal and Appeal \(ການຖອນເງິນ ແລະ ການອຸທອນ\)](#) ແລະ [ໜ້າເວັບຂອງ Student Accounting \(ພະແນກບັນຊີນັກສຶກສາ\)](#) ແລ້ວ.

ບັນຊີ/ການເກັບເງິນທີ່ຍິ່ງຄ້າງຊຳລະ

ຂ້ອຍເຂົ້າໃຈ ແລະ ຕົກລົງເຫັນດີວ່າ ຖ້າຂ້ອຍບໍ່ສາມາດຊຳລະໃບບິນໃນບັນຊີນັກສຶກສາຂອງຕົນ ຫຼື
ຈຳນວນເງິນໃດໜຶ່ງທີ່ຮອດ ກຳນົດຊຳລະ ແລະ ເປັນໜັ້ MATC ພາຍໃນວັນທີ່ກຳນົດໄວ້, MATC
ຈະສາມາດລະງັບບັນຊີທາງດ້ານການເງິນ ແລະ/ຫຼື ປະເມີນຄ່າທຳນຽມໃນການຊຳລະກາຍກຳນົດໃນບັນຊີຂອງຂ້ອຍໄດ້.
ກະລຸນາຕິດຕໍ່ຫ້ອງການບັນຊີນັກສຶກສາ ທີ່ເບີ 414-297- 6797 ຫຼື saccounts@matc.edu ສຳລັບຂໍ້ມູນເພີ່ມຕື່ມ.

ບັບບຸງໃໝ່ 11/29/21

ຂ້ອຍເຂົ້າໃຈວ່າ, ຖ້າຂ້ອຍບໍ່ສາມາດຊໍາລະໃບບິນຮຽກເກັບເງິນບັນຊີນັກສຶກສາຂອງຕົນ ຫຼື ຈໍານວນເງິນອື່ນໆທີ່ເປັນໜີ້ກັບ MATC ພາຍໃນມື້ທີ່ກຳນົດໄວ້ ແລະ ບໍ່ສາມາດກະກຽມການຊໍາລະເງິນທີ່ຍອມຮັບໄດ້ ເພື່ອເຮັດໃຫ້ບັນຊີຂອງຂ້ອຍກັບມາໃຊ້ໄດ້ຕາມປົກກະຕິ, MATC ອາດຈະສົ່ງບັນຊີທີ່ຍັງຄ້າງຊໍາລະຂອງຂ້ອຍໄປໃຫ້ບຸກຄົນທີສາມ ຊຶ່ງອາດຈະເປັນບໍລິສັດທາງໜີ້ ຫຼື ທະນາຍຄວາມໄດ້.

ຂ້ອຍເຂົ້າໃຈຕື່ມອີກວ່າ ຖ້າ MATC ອ້າງສົ່ງຍອດເງິນໃນບັນຊີນັກສຶກສາຂອງຂ້ອຍໄປໃຫ້ບຸກຄົນທີສາມເປັນຜູ້ເກັບ, ການເກັບ ຄ່າທຳນຽມດັ່ງກ່າວ ຈະຖືກຄຳນວນ ແລະ ຈະຄົບກຳນົດຊໍາລະໃຫ້ເຕັມຈໍານວນໃນເວລາສົ່ງໄປໃຫ້ບຸກຄົນທີສາມ. ຄ່າທຳນຽມ ໃນການເກັບ ຈະຖືກຄິດໄລ່ຕາມຈໍານວນເງິນຄົງເຫຼືອໃນບັນຊີ, ຈົນເຖິງຈໍານວນເງິນສູງສຸດທີ່ໄດ້ຮັບການອະນຸຍາດຈາກກົດໝາຍ ທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ. ຖ້າຫາກມີການຜ້ອງຮ້ອງ ເພື່ອຮຽກເກັບຈໍານວນເງິນຄ້າງຊໍາລະ, ຂ້ອຍເຂົ້າໃຈວ່າຂ້ອຍຍັງຈະຕ້ອງຮັບຜິດຊອບ ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບການຜ້ອງຮ້ອງດັ່ງກ່າວເຊັ່ນ ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍໃນສານ. ນອກຈາກນັ້ນແລ້ວ, ຂ້ອຍຍັງເຂົ້າໃຈອີກວ່າ ບັນຊີທີ່ຍັງຄ້າງຊໍາລະຂອງຂ້ອຍ ອາດຈະຖືກລາຍງານໄປຍັງອົງການຄຸ້ມຄອງສິນເຊື້ອແຫ່ງຊາດ ຈໍານວນໜຶ່ງ ຫຼື ຫຼາຍແຫ່ງ.

ການຕິດຕໍ່ສື່ສານ

ຂ້ອຍເຂົ້າໃຈ ແລະ ຕົກລົງເຫັນດີໃຫ້ MATC ໃຊ້ອີເມວນັກຮຽນ (gmail) ແລະ ຂໍ້ຄວາມຜ່ານ [ການບໍລິການຕົນເອງຂອງ MATC \(MATC Self-Service\)](#) ເປັນວິທີໃນການຕິດຕໍ່ສື່ສານຢ່າງເປັນທາງການກັບຂ້ອຍ ແລະ ເພາະສະນັ້ນ ຂ້ອຍຈະເປັນຜູ້ຮັບຜິດ ຊອບໃນການອ່ານອີເມວ ແລະ ຂໍ້ຄວາມທີ່ຂ້ອຍໄດ້ຮັບຈາກ MATC ໃຫ້ທັນເວລາ. ຂ້ອຍອະນຸຍາດ ໃຫ້ MATC ແລະ ບັນດາຕົວແທນ ແລະ ຜູ້ຮັບເໝົາຂອງຕົນຕິດຕໍ່ຫາຂ້ອຍໄດ້ຜ່ານເບີໂທລະສັບມືຖືໃນບັດຈຸບັນ ແລະ ເບີໂທໃດໜຶ່ງໃນອະນາຄົດ, ທີ່ຢູ່ອີເມວ, ບັນຊີ MATC ຂອງຂ້ອຍ ຫຼື ອຸປະກອນໄຮ້ສາຍທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບບັນ ຊີນັກສຶກສາ/ເງິນກູ້ຢືມທີ່ຍັງຄ້າງຊໍາລະຂອງຂ້ອຍ, ເງິນເດບິດ ອື່ນໆທີ່ຂ້ອຍເປັນໜີ້ MATC ຫຼື ໃນການຮັບຂໍ້ມູນທີ່ໄປຈາກ MATC. ຂ້ອຍອະນຸຍາດໃຫ້ MATC ແລະ ບັນດາຕົວແທນ ແລະ ຜູ້ຮັບເໝົາຂອງຕົນນຳໃຊ້ ອຸປະກອນການໂທອອກແບບອັດຕະໂນມັດ, ສຽງທຽມ ຫຼື ຂໍ້ຄວາມສຽງທີ່ບັນທຶກໄວ້ລ່ວງໜ້າ ຫຼື ຂໍ້ຄວາມຕົວໜັງສື ແລະ ການໂທ ແລະ ການສົ່ງອີເມວສ່ວນຕົວໃນການພະຍາຍາມຕິດຕໍ່ຫາຂ້ອຍຂອງພວກເຂົາ. ແນວໃດກໍຕາມ, ຂ້ອຍເຂົ້າໃຈວ່າ ຂ້ອຍອາດຈະສາມາດຖອນການຍິນຍອມໃຫ້ໂທຫາໂທລະສັບມືຖືຂອງຕົນໂດຍການນຳໃຊ້ອຸປະກອນການໂທອອກ ແບບອັດຕະໂນມັດ ໄດ້ໃດຍເປັນລາຍລັກອັກສອນຕໍ່ຫ້ອງການບັນຊີນັກສຶກສາ ທີ່ເບີ 414-297- 6797 ຫຼື saccounts@matc.edu. ຂ້ອຍເຂົ້າໃຈ ແລະ ຕົກລົງເຫັນດີວ່າ ຂ້ອຍ ມີໜ້າທີ່ຮັບຜິດຊອບໃນການຮັກສາໃຫ້ຂໍ້ມູນຕ່າງໆຂອງ MATC ທີ່ມີທີ່ຢູ່ໃນບັດຈຸບັນ, ທີ່ຢູ່ອີເມວ ແລະ ເບີໂທລະສັບທີ່ອັບເດດຫຼ້າສຸດຂອງຂ້ອຍ. ສາມາດດຳເນີນການປ່ຽນແປງໄດ້ໃນ [ການບໍລິການຕົນເອງຂອງ MATC](#)

ບັບບຸງໃໝ່ 11/29/21

[\(MATC Self-Service\)](#) ໂດຍການກົດໃສ່ ການປ່ຽນແບງທີ່ຢູ່ (Change of Address) ທີ່ຢູ່ພາຍໃຕ້ ການບໍລິການ ແລະ ລິ້ງເຊື່ອມຕໍ່ຕ່າງໆ (Services and Links) ເມື່ອມີການອອກຈາກ MATC ດ້ວຍເຫດຜົນໃດກໍຕາມ, ຂ້ອຍເຂົ້າໃຈວ່າມັນເປັນຄວາມຮັບຜິດຊອບຂອງຕົນ ທີ່ຈະສະໜອງຂໍ້ມູນຕົວຕໍ່ໃໝ່ໃຫ້ແກ່ MATC ເພື່ອຈຸດປະສົງໃນການຕິດຕໍ່ສື່ສານຢ່າງຕໍ່ເນື່ອງກ່ຽວກັບຈໍານວນເງິນທີ່ຍັງຄົງຄ້າງ ແລະ ຍັງເປັນໜີ້ MATC ຢູ່.

ແບບຟອມ 1098-T ຂອງ IRS

ຂ້ອຍຕົກລົງເຫັນດີທີ່ຈະໃຫ້ໝາຍເລກປະກັນສັງຄົມ (SSN) ຫຼື ໝາຍເລກປະຈໍາຕົວຜູ້ເສຍອາກອນ (TIN) ຂອງຂ້ອຍໃຫ້ແກ່ MATC

ຕາມການຮ້ອງຂໍຕາມທີ່ກຳນົດໄວ້ໃນກົດລະບຽບຂອງອົງການບໍລິການຄຸ້ມຄອງລາຍຮັບພາຍໃນ (IRS) ສໍາລັບຈຸດປະສົງ ໃນການລາຍງານຕາມແບບຟອມ 1098-T. ຖ້າຂ້ອຍບໍ່ໃຫ້ໝາຍເລກ SSN ຫຼື TIN ຂອງຕົນໃຫ້ແກ່ MATC, ຂ້ອຍຕົກລົງ ເຫັນດີທີ່ຈະຈ່າຍຄ່າບັບໃໝ່ໃຫ້ແກ່ IRS ທັງໝົດທີ່ເປັນຜົນມາຈາກໝາຍເລກ SSN/TIN ຂອງຂ້ອຍທີ່ສູນຫາຍໄປ.

ຂ້ອຍຍິນຍອມທີ່ຈະຮັບແບບຟອມ 1098-T ຂອງ IRS ປະຈໍາປີຂອງຕົນທາງເອເລັກໂຕນິກຈາກ MATC. ຂ້າພະເຈົ້າເຂົ້າໃຈວ່າ MATC ຈະສະໜອງແບບຟອມ 1098-T ປະຈໍາປີຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຜ່ານທາງອີເລັກໂທຣນິກຜ່ານ Self Service (ການບໍລິການຕົນເອງ).

ອື່ນໆ

ຂ້ອຍເຂົ້າໃຈ ແລະ ຕົກລົງເຫັນດີວ່າ ຖ້າຂ້ອຍມີອາຍຸຕໍ່າກວ່າ ອາຍຸກະສຽນທີ່ກຳນົດໄວ້ (ໂດຍທົ່ວໄປແມ່ນ 18 ປີ) ໃນເວລາທີ່ຂ້ອຍເຮັດຂໍ້ຕົກລົງສະບັບນີ້, ການບໍລິການດ້ານການສຶກສາທີ່ MATC ສະໜອງໃຫ້ນັ້ນ ແມ່ນເປັນການບໍລິການ ທີ່ຈໍາເປັນ ຫຼື ສໍາຄັນ ແລະ ເພາະສະນັ້ນ ຂ້ອຍຈຶ່ງມີຜົນທະໃນລັກສະນະສັນຍາຕາມຂໍ້ຕົກລົງສະບັບນີ້. ຂໍ້ຕົກລົງສະບັບນີ້ໃຊ້ແທນ ຄວາມເຂົ້າໃຈ, ການເປັນຕົວແທນ ຫຼື ການຕິດຕໍ່ໃນທີ່ຜ່ານມາລະຫວ່າງຂ້ອຍ ແລະ MATC ກ່ຽວກັບຂໍ້ກຳນົດ ແລະ ເງື່ອນໄຂ ສະເພາະທີ່ມີຢູ່ໃນຂໍ້ຕົກລົງສະບັບນີ້ ແລະ ຈະບໍ່ສາມາດແກ້ໄຂ ຫຼື ໄດ້ຮັບຜົນກະທົບຈາກການຈັດການ ຫຼື ແນວທາງໃນການປະຕິບັດ ໃດໆ. ຂໍ້ຕົກລົງສະບັບນີ້ ອາດຈະໄດ້ຮັບການແກ້ໄຂໄດ້ຈາກ MATC ຖ້າຫາກວ່າການ ແກ້ໄຂດັ່ງກ່າວ ແມ່ນໄດ້ຮັບການລົງລາຍເຊັນ ຈາກຂ້ອຍ (ແບບເອເລັກໂຕນິກ ຫຼື ອື່ນໆ).

ຖ້າມີຂໍ້ກຳນົດໃດໜຶ່ງໃນຂໍ້ຕົກລົງສະບັບນີ້ ຫຼື ຈໍານວນເງິນໃດໆທີ່ຖືກຮຽກເກັບພາຍໃຕ້ ຂໍ້ຕົກລົງສະບັບນີ້ ຖືກພິຈາລະນາວ່າ ຜິດກົດໝາຍ ຫຼື ບໍ່ມີຜົນບັງຄັບໃຊ້ໄດ້, ຂໍ້ກຳນົດທີ່ຍັງເຫຼືອຂອງສັນຍາຈະຍັງຄົງມີຜົນບັງຄັບໃຊ້ ແລະ ບັງຄັບໃຊ້ໄດ້ໃນຂອບເຂດທີ່ກົດໝາຍອະນຸຍາດ. ຂໍ້ຕົກລົງສະບັບນີ້ ແລະ ການປະຕິບັດຂໍ້ຕົກລົງສະບັບນີ້ ແມ່ນໄດ້ຮັບການ ຄຸ້ມຄອງໂດຍກົດໝາຍຂອງລັດ Wisconsin, ໂດຍບໍ່ມີການສົ່ງຜົນກະທົບຕໍ່ຫຼັກການຂັດກັນຂອງກົດໝາຍ ແລະ ຂ້ອຍຕົກລົງ ເຫັນດີວ່າສານຂອງລັດ ແລະ ລັດຖະບານກາງທີ່ຕັ້ງຢູ່ໃນເຂດປົກຄອງ Milwaukee, ລັດ Wisconsin

ບັບບຸງໃໝ່ 11/29/21

ຈະມີສິດອຳນາດໃນການ ແກ້ໄຂຂໍ້ຂັດແຍ່ງທີ່ເກີດຂຶ້ນຈາກຂໍ້ຕົກລົງສະບັບນີ້. ຂໍ້ຕົກລົງສະບັບນີ້
ຈະຍັງຄົງມີຜົນບັງຄັບຢ່າງແຕ້ມສ່ວນ ແລະ ມີຜົນບັງຄັບໃຊ້ ຕະຫຼອດໄລຍະເວລາທີ່ຂ້ອຍໄດ້ລົງທະບຽນເຂົ້າຮຽນໃນວິຊາ ຫຼື
ລັກສູດໃດໜຶ່ງຢູ່ MATC ແລະ ຕະຫຼອດເວລາທີ່ຂ້ອຍຍັງຕິດໜັ້ນ MATC ຢູ່. ຂ້ອຍເຂົ້າໃຈວ່າ
ວິທະຍາໄລແມ່ນໄດ້ຮັບການຜູກມັດໂດຍກົດໝາຍວ່າດ້ວຍສິດທິດ້ານການສຶກສາ ແລະ
ຄວາມເປັນສ່ວນຕົວຂອງຄອບຄົວ (FERPA) ຈາກກະຊວງສຶກສາທິການແຫ່ງສະຫະລັດ.

ການເລືອກ “ຍອມຮັບ” ໃນການບໍລິການຕົນເອງ (Self-Service), ສະແດງວ່າຂ້ອຍເຂົ້າໃຈ ແລະ ຕົກລົງເຫັນດີວ່າ
ຂ້ອຍຈະລົງ ລາຍເຊັນໃສ່ຂໍ້ຕົກລົງສະບັບນີ້ທາງອີເລັກໂຕນິກ ແລະ ລາຍເຊັນເອເລັກໂຕນິກຂອງຂ້ອຍ
ແມ່ນມີຜົນສັກສິດທາງກົດໝາຍ ທຽບເທົ່າກັບລາຍເຊັນແບບເຊັນດ້ວຍຕົນເອງ
ໃນຂໍ້ຕົກລົງສະບັບນີ້ພາຍໃຕ້ກົດໝາຍຂອງລັດ Wisconsin. ຂ້ອຍເຂົ້າໃຈ ແລະ ຕົກລົງເຫັນດີວ່າ
ລາຍເຊັນເອເລັກໂຕນິກທີ່ບາກົດຢູ່ໃນຂໍ້ຕົກລົງສະບັບນີ້ ແມ່ນຄືກັນກັບລາຍເຊັນທີ່ເຊັນດ້ວຍມືຂອງຂ້ອຍ ເພື່ອຈຸດ
ປະສົງໃນການກວດກາຄວາມຖືກຕ້ອງ, ການບັງຄັບໃຊ້ ແລະ ການຍອມຮັບ. ຂ້ອຍເຂົ້າໃຈວ່າບຸ່ມ “ລົງທະບຽນ”
ໃນການບໍລິການ ສ່ວນຕົວ (Self-Service) ຈະບໍ່ສາມາດໃຊ້ໄດ້ ຈົນກວ່າຂ້ອຍຈະຍອມຮັບຂໍ້ຕົກລົງສະບັບນີ້.